
PROTOKÓ   NR 40 - 11/ 2005Ł

z posiedzenia

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gda skań

które odby o si  w dniu 22 sierpnia   2005 roku ł ę
w sali 007  w Nowym Ratuszu ul. Wa y Jagiello skieł ń  

1

Posiedzenie Komisja rozpocz a o godz. 17.oo. ęł

Obecno :ść
                  W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy cz onkowieł  
Komisji – lista w za czeniu – łą za cznik nr 1 do protoko u.łą ł

W posiedzeniu przewodniczy  ł  Pan radny S awomir Kosakowski  –ł  
Przewodnicz cy Komisji.ą  

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Projekt porz dku obrad cz onkowie Komisji otrzymali. Czy s  uwagi doą ł ą  
przedstawionego porz dku obrad?   ą
Poniewa  nie  by o  uwag,  ż ł Przewodnicz cy  Komisji  podda  podą ł  
g osowanie zaproponowany porz dek obrad Komisji.ł ą

PORZ DEK OBRAD:Ą

1. Rozpatrzenie bie cej korespondencji.żą
2. Informacja z przebiegu prac zespo u do sprzeda y mieszka  ił ż ń  

lokali u ytkowych.ż
3. Powo anie zespo u kontrolnego ds. prawid owo ci stosowaniał ł ł ś  

zamówie  publicznych w MOSiR i MOKF.ń
4. Przyj cie  sprawozdania  z  dzia alno ci  Komisji  za  II  kwartaę ł ś ł 

2005 roku. 
5. Sprawy  wniesione, wolne wnioski.

             Komisja – 6 g osami „ za” ł przyj a porz dek obrad. ęł ą
Porz dek obrad stanowi za cznik nr 2 do protoko u.  ą łą ł



Punkt  1

Rozpatrzenie bie cej korespondencji żą

- sprawa  Pani Wandy Smela zam. Aldony 1 A

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowski ą ł
Na  dzisiejsze  posiedzenie  zaprosili my  Pani   Wand  Smel .ś ą ę ę  
Korespondencja  z  Pani  toczy  si  od  wielu  lat  i  sprawa  do  dniaą ę  
dzisiejszego nie jest rozwi zana. Komisja Rewizyjna stara si  znaleą ę źć 
jak  najlepsze  rozwi zanie  i  dlatego  na  dzisiejsze  posiedzenieą  
zaprosili my Pana Prezydenta  oraz  Pani ,  aby na  quorum Komisjiś ą  
mog a Pani przedstawi  ca  spraw , ale w dniu dzisiejszym nie nast pił ć łą ę ą  
zako czenie sprawy.ń

Pani  Wanda  Smela  –  przedstawi a  ca  sytuacj  od  momentuł łą ę  
zamieszkania w mieszkaniu przy ul. Aldony 1 A m 3. 

Radny S awomir Kosakowski – Przewodnicz cy Komisjił ą
Czy sprawa, która w tej chwili toczy si  w S dzie  dotyczy ustaleniaę ą  
prawa do lokalu. 

Pani Wanda Smela
Nie. Sprawa dotyczy niepoprawnego zachowania si  Pani Nowak.ę
Nie mog  zawrze  umowy na wiat o, gaz i w dalszym ci gu mam p acię ć ś ł ą ł ć 
za ca e mieszkanie. Wed ug mnie Urz d Miejski powinien uniewa nił ł ą ż ć 
umow  najmu z Pani  Nowak.ę ą
 
Radny Jerzy Adamski – cz onek Komisjił
Czy  Pani wie, co si  sta o z gospodarstwem rolnym Pan Maciej Nowakaę ł  
w Bo ej Woli?ż

Pani Wanda Smela 
Gospodarstwo zosta o sprzedane Joannie i Zbigniewowi Koterbskim.ł

Radny Jerzy Adamski  – cz onek Komisjił
Czy Pani wyst pi a o eksmisj  Pani  Nowak?ą ł ę

Pani Wanda Smela 



Tak.

Radny W odzmierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Czy jest Pani wiadome, e akta sprawy zosta y przes ane przez S dż ł ł ą  
Rejonowy do bieg ego s dowego o wydanie opinii?ł ą

Pani Wanda Smela 
Kiedy  poda am spraw  do  S du  o  zwrot  pobieranych bez  prawnieł ę ą  
pobieranego  czynszu  za  mieszkanie,  to  Radca  Prawny  Urz duę  
miejskiego wypowiada  si ,  e nie mo liwo ci ustalenia jakie zajmujł ę ż ż ś ę 
pomieszczenia  w  tym  mieszkaniu.  Powiedzia ,  e  zajmuj  ca eł ż ę ł  
mieszkanie  bo  mam na  ca o  umow .  S d  powo a  jako  wiadkał ść ę ą ł ł ś  
Barbar  Nowak, aby o wiadczy a jaka faktycznie zajmuj  powierzchnię ś ł ę ę 
mieszkania.  Barbara  Nowak  zezna a,  e  zajmuj  jeden  pokój.  S dł ż ę ą  
powo a  bieg ego s dowego aby ustali  stawki czynszu. Sprawa dotyczył ł ł ą ł  
tylko spraw czynszowych.

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowski ą ł  
Czy cz onkowie Komisji maj  jeszcze pytania do Pani Smeli. Dzi kujemył ą ę  
Pani za wyja nienie. Spraw  ponownie rozpatrzymy, przeanalizujemy iś ę  
mam  nadziej ,  e  w  przeci gu  tygodnia  odpowiemy  Pani  co  daleję ż ą  
Komisja b dzie robi a. ę ł
Dzi kujemy za przybycie. ę

Radny S awomir Kosakowski – Przewodnicz cy Komisjił ą
S dem my nie jeste my, a czynnikiem spo ecznym. W naszym odczuciuą ś ł  
jako czynnika spo ecznego widzimy krzywd  cz owieka bez jego winy.ł ę ł  
Jako  Komisja  Rewizyjna zajmowali my si  kilkakrotnie  t  spraw   iś ę ą ą  
stoimy na stanowisku, e Pani  Smela jest osoba pokrzywdzon . Nież ą  
chodzi nam o szykanie winnego, a o rozwi zanie problemu.ą

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Uwa am,  e  b d  polega  na  tym,  e  Maciej  Nowak,  który  byż ż łą ż ł 
zameldowany  a  nie  zamieszkiwa  i  za atwi  sobie  przydzia  nał ł ł ł  
mieszkanie. To by  b d naszych urz dników. Uwa am, e nale y dał łą ę ż ż ż ć 
jednej i drugiej Pani mieszkanie jednopokojowe.

Pan Dimitris Skuras – Dyrektor Wydzia u Lokalowego UMł
Chc  stwierdzi ,  e  bardzo  cz sto  si  zdarza,  e  prawo do  lokaluę ć ż ę ę ż  
otrzymuje dwóch najemców. Z przedstawionej dokumentacji z ROM-u 
wynika o, e Maciej Nowak zamieszkuje w lokalu. Natomiast faktem jest,ł ż  
ze  nie  zosta o  to  sprawdzone.  Dzisiaj  jest  trudno to  sprawdzi ,  czył ć  
faktycznie ona w tym lokalu zamieszkiwa , czy te  nie. Faktem jest to, eł ż ż  
w tym czasie prowadzi  gospodarstwo rolne. Z post powania s dowegoł ę ą  
wynika, e S d wykaza  fa szerstwo Pana Macieja Nowaka.ż ą ł ł



Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
W momencie kiedy zapad  wyrok s du,  to  Pani  Barbara Nowak nieł ą  
mia a prawa otrzyma  prawa do tego lokalu. Nale a o wzi  pod uwagł ć ż ł ąć ę 
wyrok s du.ą

Pan Dimitras Skuras – Dyrektor WGK
Z chwila kiedy S d o wiadczy  i stwierdzi , ze Maciej Nowak o wiadczyą ś ł ł ś ł 
nie  prawd .  Po  zako czeniu  sprawy  s dowej  z o y  wniosek  doę ń ą ł ż ł  
Prokuratury o ciganie Pana Nowaka. My nie mamy tych akt, ale nale yś ż  
domniemywa ,  e  Urz d  wstrzyma  rozpatrzenie  sprawy  na  czasć ż ą ł  
rozstrzygni cia przez Prokuratur . ę ę

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
My na t  spraw  po wi camy bardzo du o czasu. Mamy wiadomoą ę ś ę ż ś ść 
jak to by o. Nie was tu obwiniamy bo was wówczas nie by o. Tylkoł ł  
pomó cie nam wybrn  z tej sytuacji, co my mamy zrobi . My musimyż ąć ć  
tej Pani pomóc. Nie mo emy jej tak zostawi . Powiedzcie, jakie mamcież ć  
pomys y na rozwi zanie tej sprawy. ł ą

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Najlepszym  rozwi zaniem  by oby  danie  tym  Paniom  osobnychą ł  
mieszka . ń

Pan Dimitras Skuras – Dyrektor WGK
Jedyn  mo liwo ci  jest to jak Pan radny mówi – da  w zamian za toą ż ś ą ć  
mieszkanie dwa oddzielne. Ale jest pytanie: czy s  do tego uprawnione?ą

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
Pani Smela si  zgodzi. Ale czy Pani Nowak si  na to zgodzi. Czy nadalę ę  
b dzie si  upiera a przy tym, e to ca e mieszkanie jej si  nale y. Nieę ę ł ż ł ę ż  
mo na nast pne pi  lat trzyma  Pani Smeli w tej sytuacji. ż ę ęć ć

Pan Dimitras Skuras – Dyrektor WGK
Sprawa  Pani  Nowak  jest  o  tyle  ciekawa,  e  nawet  gdyby  by aż ł  
pozbawiona prawa do lokalu, to poprzez fakt zamieszkiwania mia abył  
prawo wnioskowa  o nabycie prawa do lokalu. ć

Pan Szczepan Lewna – z-ca Prezydenta Miasta
Z punktu formalno-prawnego wszystko jest w porz dku Dwie Panie mają ą 
najem na  70  m2  mieszkanie.  W  wypowiedzi  Pani  Smeli  jest  jedna 
nieprawda, e kto  orzek  o braku uprawnienia Pana Macieja Nowakaż ś ł  
do  lokalu.  Stwierdzenie   jest  uzasadnione  i  nie  jest  podstawa  do 



rozwi zania  umowy z  Pani  Nowak.  Jest  jeszcze  jeden  czynnik  teją ą  
sprawy, a mianowicie naganne zachowanie si  Pani Nowak – je li jest.ę ś
Mo na zaproponowa  tym Paniom, aby one rzek y si  prawa do lokaluż ć ł ę  
70 m2 mieszkania i wyrazi y zgod  na lokale jedno osobowe – je li jeł ę ś  
znajdziemy. Postaramy si  znale . ę źć

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
Mo e  by  tak,  e  jedna  z  Pa  si  nie  zgodzi.  W  zwi zku  z  tymż ć ż ń ę ą  
proponuj , aby jednej przydzieli  kawalerk , a druga b dzie prowadzi aę ć ę ę ł  
post powanie, e jej si  nale y – tak jak Pan Dyrektor powiedzia , eę ż ę ż ł ż  
b dzie jej si  nale a o prawo do lokalu przez d ugie zamieszkiwanie, aleę ę ż ł ł  
do kawalerki. 

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Pani Nowak ma umow , ale my musimy stwierdzi ,  e ona jest  nieę ć ż  
wa na. Jedynym organem prawomocnym do stwierdzenia niewa no ciż ż ś  
umowy jest S d.ą
Je li  polubowne  rozwi zanie  nie  przynios oby  rozwi zania,  to  poś ą ł ą  
ustaleniu  stanu  faktycznego  nale y  ca  moc  posiadanej  wiedzyż łą ą  
prawniczej wesprze  Pani  Smel  w procesie przeciwko Pani Nowak oć ą ę  
zap at  i eksmisj . ł ę ę

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Proponuj , aby wezwa  Pani  Nowak i powiedzie , e Miasto rozwa aę ć ą ć ż ż  
przydzia  mieszkania dla Pani Smeli jednopokojowego. Ale niech Panił  
nie  my li,  e  otrzyma  Pani  mieszkanie,  które  zwolni  Pani  Smela.ś ż  
Mo emy Pani  kogo  dokwaterowa  i  proponujemy Pani  mieszkanież ś ć  
jednoosobowe. 

Radny W odzimierz  Byczkowski – cz onek Komisjił ł   
Czy wiadomo na dzie  dzisiejszy o podziale op at czynszowych? Czy onń ł  
nast pi ? Czy Pani Nowak wnosi jakie  op aty za mieszkanie?ą ł ś ł

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK
Nie  ma adnych zaleg o ci  czynszowych. Musimy to  sprawdzi ,  ktoż ł ś ć  
op aca za mieszkanie. ł

Pan Dimitris Skuras – Dyrektor WGK
Nie ma adnych zaleg o ci, a z tego co mówi a Pani Smela, to ona odż ł ś ł  
czasu wyroku s dowego p aci tylko za siebie. Z tego te  by wynika o, eą ł ż ł ż  
Pani Nowak p aci te  za siebie. To wszystko musimy sprawdzi .ł ż ć



Radny S awomir Kosakowski – Przewodnicz cy Komisjił ą
Mam pytanie: Czy w toku wydawania za wiadczenia o prawie do lokalu,ś  
to czy po stronie Urz du le y jaki  obowi zek weryfikacji o wiadczenia,ę ż ś ą ś  

e Nowak w tym mieszkaniu mieszka .ż ł

Pan Dimitras Skuras – Dyrektor WGK
Na dzie  dzisiejszy weryfikujemy wszystkie o wiadczenia. Natomiast wń ś  
latach  ubieg ych  by o  to  robione  wybiórczo.  Nie  potrafimy  dzisiajł ł  
stwierdzi , czy za wiadczenie by o prawdziwe. ć ś ł

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta 
Pan  Nowak  by  zameldowany.  Po  mierci  ojca  przyszed  i  z o ył ś ł ł ż ł 
o wiadczenie, e jest tam zameldowany, to ani dzisiaj ani wówczas tegoś ż  
nie weryfikujemy. 

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Czy Pani Smela podwa a a to, e Pan Nowak tam nie mieszka .ż ł ż ł

Pan Dimitras Skuras – Dyrektor WGK
Nie. Dopiero po wydaniu decyzji. 

Pan Szczepan Lewna – z-ca Prezydenta Miasta
Pani  Smela  i  Pani  Nowak wyrokiem s du  otrzyma y umow  najmuą ł ę  
lokalu.
Aby zako czy  spraw  proponuj  nast puj ce rozwi zanie:ń ć ę ę ę ą ą

- wzywamy obydwie  strony  –  pani  Smele  i  pani  Nowak ią ą  
proponujemy ugodowe za atwienie  sprawy na  zasadzie,  eł ż  
obie  Panie  zrzekaj  si  prawa  do  zajmowanego  lokalu  ią ę  
otrzymuj  oddzielne lokale.ą

 Wy lemy  zaproszenie  i  w  przeci gu  2-ch  tygodni  przeprowadzimyś ą  
rozmow , informuj c Komisj  Rewizyjn  o jej wynikach. ę ą ę ą
Je li  z  przeprowadzonej  rozmowy  nic  nie  wyniknie  i  zobaczymy  –ś  
dlaczego nic nie wynik o, to pos u ymy si  argumentacj  „szanta u”.ł ł ż ę ą ż  
Je li spali na panewce ugoda, to wówczas w cz  si  do sprawy nasiś łą ą ę  
prawnicy po stronie Pani Smeli i doprowadz  spraw  do ko ca. Naszą ę ń  
prawnik b dzie przy tym pracowa  – „  eb urw ”  i  nie b dzie to Panę ł ł ę ę  
Dragona. B d  wyst powa  do Prezesa S du, aby rozprawy odbywa yę ę ę ł ą ł  
si  szybko. My l , e w przeci gu pó  roku sprawa zostanie za atwiona. ę ś ę ż ą ł ł

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Je eli  nie,  to  Pan  Prezydent  zaproponuje  bardzo  szybki  sposóbż  
rozwi zania problemu, a jak nie to Pan Prezydent sk ada rezygnacj .ą ł ę  
Je eli Pan Prezydent nie z o y rezygnacji, to ja sk adam o wiadczenie,ż ł ż ł ś  

e ja sk adam mandat radnego.ż ł



Dzi kujemy Pa stwu za przybycie na posiedzenie Komisji.ę ń

Pan Dimitris Skuras – Dyrektor WGK UM
Postaramy si  spraw  za atwi  tak,  aby Miasto Gda sk nie  straci oę ę ł ć ń ł  
Prezydenta ani Radnego.  

- pismo Pana Dariusza Wiraszki zam. przy ul. Kolonia   
Zr by 106ę

Wiceprzewodnicz cy komisji S awomir Kosakowskią ł
Do naszej Komisji wp yn o pismo Pana Dariusza Wiraszki w sprawieł ęł  
odmowy zawarcia umowy najmu lokalu przy ul. Kolonia Zr by 106/1. ę
Proponuj  aby wyst pi  do Prezydenta o zaj cie stanowiska.ę ą ć ę
Proponuj  nast puj c  tre  pisma:ę ę ą ą ść
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu si  z pismem skierowanymę  
przez Pana Dariusza wiraszke w sprawie odmowy zawarcia umowy  
najmu  na  lokal  przy  ul.  Kolonia  Zr by  106  –  zwraca  si  oę ę  
ustosunkowanie si  do pisma i  poinformowaniu Komisji  o  sposobieę  
za atwienia sprawy.ł

Cz onkowie Komisji – 6 glosami „za’ przyj li zaproponowan  treł ę ą ść 
pisma. 

- sprawa  Pana Jaros awa Minkowskiego zam. przy ul.ł  
Barniewickiej w Gda skuń

Przewodnicz cy Komisji S awomir Kosakowskią ł
Wp yn o do naszej Komisji  pismo Pana Jaros awa Minkowskeigo wł ęł ł  
sprawie  wydobywania  si  fetoru  z  kanalizacji.   Wyst pili my  doę ą ś  
Prezydenta  Miasta  o  zaj cia  stanowiska.ę  Otrzymali my  odpowied ,  zś ź  
którego wynika, e sprawa zosta a za atwiona. ż ł ł

Radna Ma gorzata Chmiel – cz onek Komisjił ł
Pan Minkowski otrzyma  równie  odpowied , któr  ja te  otrzyma am.ł ż ź ą ż ł  
My jako Komisja mo emy odpisa  zainteresowanemu, e sprawa jest wż ć ż  
toku. Kanalizacja z ukowa jest odci ta i w tym czasie maj  wybudowaŻ ę ą ć 
nowy  dozownik.  Je eli  po  w czeniu  oka e   si ,  e  jest  toż łą ż ę ż  
niewystarczaj ce,  to  Miasto  Gda sk wybuduje  na  swoim terenie,  zaą ń  
swoje pieni dze dozownik, a ukowo zostanie obci one kosztami.ą Ż ąż



Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Proponuj  nast puj ca tre  pisma:ę ę ą ść
odpowiedzie  skar cym,  e  podtrzymujemy  stanowisko  wyra one  przezć żą ż ż  
Komisja  Rewizyjna  RMG  po  zapoznaniu  si  z  Pana  Pismem  w  sprawieę  
wydobywania si  z kanalizacji  sanitarnej  fetoru na terenie cz ci  dzielnicaę ęś  
Gda sk-Osowa  oraz  tre ci  udzielonej  odpowiedzi  przez  pana  Wies awań ś ą ł  
Bielawskiego  Zast pc  Prezydenta  Miasta  Gda ska  i  przedstawionychę ę ń  
informacji  przez  Pani  radn  Ma gorzat  Chmiel  uzna a  spraw  zaą ą ł ę ł ę  
za atwion .  W  przypadku  nieuzasadnionej  zw oki  w  realizacji  uzgodnieł ą ł ń  
Komisja zwraca si  z pro ba o jej poinformowanie”. ę ś

Cz onkowie  Komisji  –  jednog o nie  –  6  g osami  ‘za’  przyj lił ł ś ł ę  
zaproponowan   tre  pisma.ą ść
  

- Pismo Pana radnego Ryszarda Nikla  

Wiceprzewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Radny  Ryszard  Nikiel  zwróci  si  do  nas  z  wnioskiem o  sprawdzenie  czył ę  
realizacja  rozpocz tych  prac  przez  DRMG  zwi zanych  z  opomiarowaniemę ą  
basenów przy szko ach: SP Nr 42, ZSZ Nr 9 i ZSLiP jest zgodna z prawemł  
finansowym, budowlanym i przepisami bezpiecze stwa pracy. ń

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
My nie  jeste my Komisj  ledcza.  Pan  Radny  powinien  wyst pi  doś ą ś ą ć  
Prezydenta z zapytaniem, a nie do Komisji. 

Przewodnicz cy komisji radny S awomir Kosakowski ą ł
Proponuj  wyst pi  do Prezydenta o zaj cie stanowiska. ę ą ć ę
Proponuj  nast puj c  tre  pisma:ę ę ą ą ść
Komisja  Rewizyjna RMG po zapoznaniu si  z pismem skierowanym doę  
Komisji przez radnego Ryszard Nikla, a dotycz cego rozpocz cia przezą ę  
DRMG prac zwi zanych z opomiarowaniem basenów szkó  – zwracaą ł  
si  o ustosunkowanie si  do pisma i powiadomienia Komisji o sposobieę ę  
za atwienia sprawy.ł
Cz onkowie  Komisji  –  jednog o nie  –  6  glosami  „za’  przyj lił ł ś ę  
zaproponowan  tre  pisma. ą ść

- Pismo wspólnoty Mieszkaniowej z  ul. Stryjewskiego 5 w Gda skuń  

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowski ą ł
Do  naszej  Komisji  wp yn o  pismo  skierowane  przez  Pana  Eugeniuszał ęł  
Zinkiewicza reprezentuj cego Wspólnot  Mieszkaniow  z ul Stryjewskiego 5 wą ę ą  
Gda sku w  sprawie  wykonania  i  sposobu finansowania  rpac  zwi zanych zń ą  
remontem dachu i kominów. 



Proponuje, aby my wyst pili do Prezydenta Miasta o ustosunkowanie si  doś ą ę  
pisma. 
Proponuj  tre  pisma:ę ść
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu si  z pismem skierowanym przezę  
pana Eugeniusza Zinkiewicza – przedstawiciela Wspólnoty Mieszkaniowej z  
ul.  Stryjewskiego  5  w  Gda sku  –  zwraca  si  do  Pana  Prezydenta  oń ę  
ustosunkowanie  si  do  sprawy  i  powiadomienia  komisji  o  sposobie  jeję  
za atwienia. ł
Cz onkowie  Komisji  –  jednog o nie  –  6  glosami  „za”  przyj lił ł ś ę  
zaproponowan  tre  pisma. ą ść

Przewodnicz cy komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Do Przewodnicz cego Rady Miasta Gda ska  wp yn y nast puj ce pisma,ą ń ł ęł ę ą  
których ksero ka dy z cz onków otrzyma . S  to :ż ł ł ą
- pismo  Pani  radnej  Danuty  Putrycz  informuj ce,  i  wycofuje  swojeą ż  

zg oszenie z uczestnictwa w pracy Komisji Rewizyjnej,ł
- pismo  Pa stwa  Marty  i  Jana  Liszewskich  w  sprawie  wydzier awieniań ż  

gruntu gminnego przylegaj cego do budynku Pa stwa  Liszewskich,ą ń
- pismo Pani Ma gorzaty Bek w sprawie przed u enia umowy dzier awy ł ł ż ż

Powy sze pisma Przewodnicz cy  Rady Miasta Gda ska skierowa  do naszejż ą ń ł  
Komisji jako informacje. 
Cz onkowie  Komisji  jednog o nie  przyj li  pisma  do  wiadomo ci.ł ł ś ę ś  
Powy sze pisma znajduj  si  w segregatorze – sprawy ró ne. ż ą ę ż  

PUNKT  2

Informacja z przebiegu prac zespo u kontrolnego doł  
sprzeda y mieszka  i lokali u ytkowychż ń ż

Radny W odzimierz Byczkowski – cz onek Komisjił ł
Przedstawi  informacj  z prac zespo u kontrolnego dotycz ca sprzeda ył ę ł ą ż  
mieszka  i lokali u ytkowych. ń ż
Protokó  zespo u stanowi za cznik do protoko u.ł ł łą ł

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
W trakcie kontroli  ustalili my, e  z kwoty 39 ty  z  b dziemy chcieliś ż ś ł ę  
zostawi  12 ty  z . Gdyby my sprzedawali rocznie 1, 5 ty  mieszka , toć ś ł ś ś ń  
zajmie nam to ponad 20-lat.  W zwi zku z tym uwa am, e sprzedaą ż ż ż 
mieszka   komunalnych powinna by  przyspieszona. ń ć
Taka akcja powinna by  przeprowadzona w ci gu 4 do 5 lat. Nale yć ą ż  
wi cej osób zaanga owa  przy sprzeda y mieszka  komunalnych ę ż ć ż ń



Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK
Pierwsze lata i  zmiana ustawy o gospodarowaniu nieruchomo ciami iś  
wszystkie  przepisy  z  ni  koresponduj ce  dotycz cych  ujednoliceniaą ą ą  
okresu wieczystego u ytkowania i przekszta cenia na w asno  powinnyż ł ł ść  
zawiera  ni szy  wska nik  sprzeda y.  Coraz  wi cej  wspólnotć ż ź ż ę  
mieszkaniowych przedk ada uchwa y o uregulowaniu  stanu prawnegoł ł  
nieruchomo ci.ś

Pan Dimitris Skuras – Dyrektor WGK
Przygotowali my korekt  planu sprzeda y, zmniejszaj c j  w stosunkuś ę ż ą ą  
do  planowanej  w  WPI,  ale  sumaryczna  sprzeda  nie  powinna  byż ć 
ni sza. ż

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Przy du ej sprzeda y mieszka  nale y si  zastanowi  – w jaki sposóbż ż ń ż ę ć  
przyj  program  docelowego dochodzenia ilo ci osób, które b d  wąć ś ę ą  
Wydziale Nieruchomo ci.ś

 Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Czy  cz onkowie  Komisji  maja  pytania,  uwagi  do  przedstawionejł  
informacji?
Skoro nie ma, przechodzimy do nast pnego punktu obrad.  ę

PUNKT  3

Powo anie zespo u kontrolnego ds. prawid owo cił ł ł ś  
stosowania zamówie  publicznych w MOSiR i MOKFń

Przewodnicz cy komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Zgodnie z planem pracy Komisji mamy powo anie zespo u kontrolnegoł ł  
ds. prawid owo ci stosowania zamówie  publicznych w MOSiR i MOKF.ł ś ń
Prosz  o zg aszanie kandydatur?ę ł

Komisja Rewizyjna RMG w ramach realizacji planu pracy Komisji na  
rok 2005 powo a a zespó  kontrolny w sk adzie:  ł ł ł ł radny W odzimierzł  
Byczkowski, radny Czes aw Nowak i radny Grzegorz Sielatycki ł w 
celu przeprowadzenia kontroli w Miejskim O rodku Sportu i  Rekreacjiś  
oraz Mi dzyszkolnym O rodku Kultury Fizycznej w Gda sku.ę ś ń
Zakres kontroli obejmuje:

-                - prawid owo  stosowania zamówie  publicznychł ść ń
  Data rozpocz cia kontroli – ę wrzesie  2005 rok.ń
  



 Ponadto Komisja  Rewizyjna RMG  wyst pi a do Prezydenta Miastaą ł  
Gda ska  o  wyznaczenie  pracownika  w a ciwego  kompetentnie  doń ł ś  
udzielania  wyja nie  i  informacji  oraz  o  dostarczenie  do  Komisji  wś ń  
mo liwie  krótkim  terminie  kompletu  materia ów  stosowanych  przyż ł  
zamówieniach publicznych –  obowi zuj cych przepisów wewn trznych,ą ą ę  
przepisów  stosowanych  w  jednostkach  bud etowych  oraz  zak adachż ł  
bud etowych podleg ych Miastu w zakresie zamówie  publicznych. ż ł ń

Powy sze cz onkowie Komisji przyj li – jednog o nie – 6 glosamiż ł ę ł ś
„ za”. 

Za wiadczenie  oraz  upowa nienia  stanowi  za cznik  nr  5  doś ż ą łą  
protoko u.ł

PUNKT  4

Przyj cie sprawozdania z dzia alno ci Komisji Rewizyjneję ł ś  
RMG z II kwarta  2005 roku.ł

Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowskią ł
Ka dy z cz onków Komisji otrzyma  sprawozdanie z dzia alno ci Komisjiż ł ł ł ś  
za II kwarta .ł
Czy s  uwagi do przed o onego sprawozdanie? ą ł ż
Skoro  nie  ma,  prosz  o  przeg osowanie  –  kto  jest  za  przyj ciemę ł ę  
sprawozdania za II kwarta ?ł

Cz onkowie  Komisji  –  jednog o nie  6  g osami  „za”  przyj lił ł ś ł ę  
sprawozdanie Komisji za II kwarta ,  ł które stanowi za cznik nr 4łą  
do protoko u. ł

 PUNKT  5

Sprawy wniesione, wolne  wnioski

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Odczyta  tre  pisma jakie skierowa  do Prezydenta Miasta w sprawieł ść ł  
dzia ki  Pana Borejki i Kie wina.  ł ł
Uwa am, e do sprawy nale y powróci , ż ż ż ć



Przewodnicz cy Komisji radny S awomir Kosakowski ą ł
Czy  kros  z  Pa stwa ma jeszcze jakie  wnioski,  sprawy wniesione?ń ś  
Skoro nie ma zamykam dzisiejsze posiedzenie Komisji Rewizyjnej RMG.

Posiedzenie zako czono o godz. 19.oo.ń

Przewodnicz cyą
     Komisji  Rewizyjnej RMG

        S awomir Kosakowskił
Protokó owa ał ł
M. Topczewska
Pracownik BRMG
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